
Den 17.10.2024 kl. 18:00 ble det holdt styremøte i Bergens Jæger og Fiskerforening (BJF), digitalt på
Google Meet.

Til stede: Stian Horne, Sindre Knutsen, Therese Sandnes, Anders Kroken, Aurora Hatlestad,
Henrik Gausemel og Frode Johansson

Gjest: Linn Vassbotn

Forfall: Monica Gjesdal. Styret er beslutningsdyktig.

Referent: Aurora Hatlestad

Dersom ikke annet fremgår av denne protokoll, er vedtakene enstemmige.

Til behandling forelå:

37/24 Godkjenne innkalling og dagsorden (beslutning)

Vedtak:
Styret vedtok innkallingen og godkjente dagsorden.

38/24 Godkjenne referat fra styremøte 23.09.24 (Orientering)
Styret godkjente referatet. Dette kan nå publiseres på nettsiden.

. Vedtak:
Styret gikk igjennom styrereferatet fra forrige styremøte, og godkjente dette.

39/24 Økonomi (vedtak)
Therese gav en kort status på den økonomiske situasjonen per 17.10.2024.
I september mottok BJF tilskuddet for toalettanlegget på 429 000kr. I samråd med ECIT
er det valgt å redusere investeringen på toalettanlegget med dette beløpet. Dette er i tråd
med Norsk Regnskapsstandard. Som frivillig organisasjon finnes det unntak til denne
praksisen, og man kan inntektsføre beløpet på det tidspunktet BJF opparbeider seg rett
til inntekten, men ettersom dette ikke stammer fra “normal” drift kan det gi et feil bilde av
driften.

Vedtak:
Styret tar saken til orientering. Vedrørende føring av tilskuddet beslutter styret å
balanseføre beløpet.

40/24 Bygg haglebane 3 (beslutning)
Gjennomgang av tilbud og fatte beslutning.
Det er mottatt ulike tilbud, i tillegg til at vi fremdeles venter på to tilbud, styret beslutter
derfor å avvente beslutning til neste styremøte, og til samtlige tilbud er forelagt styret.
Tilbudene tilsier derimot at kostnaden ved å oppføre et råbygg på haglebane 3 har doblet
seg i forhold til fremlagt budsjett på årsmøtet. Det foreslås derfor å kalle inn til et
ekstraordinært årsmøte for å behandle denne investeringen.



Vedtak:
Styret kaller inn til ekstraordinært årsmøte når samtlige priser foreligger.

41/24 Personlig trening (beslutning/orientering)
Utarbeide enkle og forståelige retningslinjer for henholdsvis hagle- og rifleinstruktører
som ønsker å tilby denne tjenesten.
Utvalgene for henholdsvis hagle og rifle må ta stilling til hvem og hvor mange de ønsker
at skal tilby denne tjenesten, og hvor mye de mener én time bør koste.

Vedtak:
Styret beslutter at dette er en tjeneste man ønsker å tilby i BJF, og avventer beslutning
på pris og antall trenere inntil utvalgslederne har fremlagt sin innstilling til styret.

42/24 Breim (Beslutning)
Styret vurderte om det var ønskelig å videreføre tilbudet til medlemmene i 2025.
Skal tilbudet videreføres til neste år er det spesielt viktig med en tydelig
forventningsavklaring mellom partene.

Vedtak:
Styret beslutter at det er ønskelig å videreføre tilbudet ytterligere ett år. Anders Kroken vil
gå i dialog med grunneier, og jobbe for å få en tydeligere avtale for å unngå
misforståelser.

43/24 Ungdomssatsning (Orientering)
Stian oppfordrer styret til å komme med forslag til hvordan vi kan få flere aktiviteter for
ungdom, og eventuelt hva man kan tilby.
Monica har tidligere utarbeidet en liste med forslag, og vil oversende dette til styret.

Vedtak:
Styret oppfordres til å tilrettelegge for flere lavterskelkurs (gjerne hverdag).

44/24 Kurs og temakvelder utover vinterhalvåret (Orientering)
Styret vurderte hvilke tilbud man bør jobbe med å tilby medlemmene. Følgende forslag
ble diskutert.

● Utvommingskurs
● Parteringskurs
● Smygjakt
● Analyse av terreng

Styret ønsker at de ansvarlige for hvert utvalg tar en dialog med utvalgene for å se hva
som kan tilbys medlemmene. Det oppfordres til å invitere til flere lavterskeltilbud (gjerne
på hverdager).

Vedtak:
Styret vedtok at utvalgsansvarlige i styret tar en dialog med sitt utvalg for å oppfordre
utvalgene til å invitere til flere lavterskelkurs (gjerne hverdag).
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Eventuelt: Det er behov for nye lys i taket på kortholdsbanen. Styret besluttet å skifte ut disse.

Sted og dato:
Kismul,17.10.2024

Stian Horne Aurora Hatlestad
Styreleder Styremedlem
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